
Протокол №7 

засідання циклової комісії загальноосвітніх дисциплін від 10.02.2023 

 

Голова: Сташків О. Д. 
Секретар: Ковальчук І. В. 
Присутні: Сташків О. Д., Литвин Т. М., Людкевич У. І., Снігур А. А., Гасюк 
Г.  Г., Науменко   В. Б., Ковальчук І. В., Коротка В. О., Кузик І. В. 
Відсутні: -  
Сумісники:  Полетко Т. М., Парійчук К. Р. 
 

Порядок денний: 
1. Про затвердження методичної розробки показової лекції з дисципліни 

«Інформатика» на тему: «Штучний інтелект. Інтернет речей. Smart-

технології». 
2. Про оформлення портфоліо викладачів циклової комісії, що підлягають 

атестації. 
3. Про проведення заходів щодо популяризації принципів академічної 

доброчесності. 
4. Про початок освітнього процесу у ІІ семестрі. 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Коротка В. О. – ознайомила присутніх викладачів з методичною 
розробкою показової лекції з дисципліни «Інформатика» на тему: 
«Штучний інтелект. Інтернет речей. Smart-технології».  

ВИСТУПИЛА: 

Ковальчук І.В. – наголосила, що тема є надзвичайно актуальною, 
оскільки інформатизація суспільства проникає в будь-які галузі, зокрема, 
в медицину. 

УХВАЛИЛИ:  
Схвалити і затвердити методичну розробку лекції Короткої В.О.  
 

2. СЛУХАЛИ: 
Інформацію голови циклової комісії про необхідність оформлення 
портфоліо викладачкою, яка підлягає атестації (Коротка В. О.) 

УХВАЛИЛИ: 
Заслухану інформацію взяти до відома і виконання. Представити 
оформлене портфоліо Короткої В .О. на наступному засіданні циклової 
комісії. 
 

3. СЛУХАЛИ:  



Сташків О.Д. – про заходи щодо популяризації принципів академічної 
доброчесності. В Академії було реалізовано багато заходів щодо 
популяризації принципів академічної доброчесності: створено відповідну 
нормативну базу, комісію з питань академічної доброчесності та 
корпоративної етики, застосовано інструменти впровадження принципів 
академічної доброчесності у освітню та наукову діяльність та контролю 
додержання академічної доброчесності у освітній та науковій діяльності. 

ВИСТУПИЛИ: 

Парійчук К .Р. - наголосила, що академічна доброчесність є однією з 
ключових складових частин внутрішньої системи забезпечення якості 
освіти. 
Кузик І.В. – запропонувала частіше нагадувати здобувачам освіти про 
принципи академічної доброчесності, особливо в умовах дистанційного 
навчання. 

УХВАЛИЛИ: 
Заслухану інформацію взяти до відома, продовжувати проводити заходи 
щодо популяризації принципу академічної доброчесності. 

4. СЛУХАЛИ: 
Сташків О.Д. – про початок освітнього процесу у ІІ семестрі в умовах 
воєнного стану. Навчання відбуватиметься у змішаному форматі. 
Необхідно долучати студентів до занять, які постійно навчаються 

дистанційно, оскільки перебувають закордоном.  
ВИСТУПИЛИ: 

  Науменко В .Б. – ознайомив викладачів із алгоритмом дій під час 
повітряної тривоги  та розміщенням груп студентів в укриттях академії. 
Гасюк Г. Г. – запропонувала розміщувати необхідні навчальні матеріали 
на вебсервісі Google Classroom. 

УХВАЛИЛИ:  
 Заслухану інформацію взяти до відома і виконання. 
  

 

 

 

Голова циклової комісії                                      доктор філософії Сташків О.Д. 
                 

Секретар                                                                                             Ковальчук І. 
В.  

 

 

 


